

UFO ledarmöte

20151007

Närvarande: Micke, Pelle, Magnus, Anders, Robert, Lasse, Rob, Andreas, Maria, Cattis, Maria, Sebastian, Jonny, Jennie.

1. Mötet öppnas och dagordningen godkännes
2. Meddelanden:
 1. Sebastian har röjt, städat och organiserat i bollförrådet. Se till att hålla det snyggt nu!
 2. Partytältet ska magasineras i i materialförrådet, klubblokalen.
 3. Agilityhelgerna: några olika lag har bidragit med arbetsinsats under helgerna. BSK och UFO har skänkt sammanlagt 7000 kr till Rädda Barnen. Pengarna kommer från parkeringsavgiften samt 2500 kr från kiosken.
 4. Midsommar: det fungerade jättebra med ungdomarna som arbetade.
 5. Fotbollsskolan gick bra. Men till nästa år hoppar Tove av som ansvarig, så vi behöver en ersättare.
 6. Fotbollens dag flöt på bra, anser styrelsen. Att tänka på till nästa år är att sprida ut matcherna mer. I år blev förmiddagen intensiv och eftermiddagen mycket lugn.
 7. Upplandslagets uttagning: tipsa UFF om att komma och titta på F0102, som är aktuellt i år.
 8. Domare: alla är överlag nöjda, våra domare har skött sig bra! Vi hoppas att de vill fortsätta, men behöver också fylla på inför nästa år.
 9. Kalendrarna: UFO var inte inblandade, utan företaget skickade ut dessa utan att ha fått styrelsen godkännande. Cattis har pratat med företaget och de ska inte upprepa detta.
 10. Registrering av 12-14-åringar ska ske i FOGIS. Tränarna i berörda lag ska få blanketter av Cattis att fylla i. Cattis registrerar sen.
 11. Inomhushallar: bra så länge bokade hallar används, men om ni inte ska använda är det bra om ni avbokat eftersom vi betalar/tillfälle. Okej att boka konstgräsplan om ni hittar tider.
12. Motioner till UFF:
 1. Att låna in överåriga har missbrukats. Därför finns en önskan om att ändra regeln.
 2. 7-mannaplanen är för liten
 3. Matchtiden 2x30 i stället för 3x20
3. Utbildning: Sebastian går igenom hur Börje står sig i utbildningar. Värdegrund- och policy-sammanfattning. Sebastian har gjort ett dokument man kan dela ut på föräldramöten. Studier visar att man utvecklas mer om man får höra att man kämpat

bra, istället för att vara bra. Prestation gav fler som stannade kvar än resultat. En talangutvecklingsgrupp har startat på initiativ av UFF. Om någon är intresserad av att vara med kan man kontakta Sebastian. Gruppen består av en blandning av människor och jobbar för både egen- och föreningsutveckling. De träffas 3-4 ggr/år på idrottens hus. Sebastian kommer byta klubb och lag att träna för. Därför kommer vi att behöva en ersättare till utbildningsansvarig.

4. Ledarfesten flyttas från november till en kick-off i mars. Styrelsen återkommer i frågan.
5. Lagrapporter:
 1. F0102: har haft en fantastisk säsong! Ibland lånat spelare av F04. Jesper och Maria har tränat, med lite hjälp av Robert efter sommaren. Det har dock varit lite svårt att få tag på domare, då vi inte har så många 9-mannadomare. Många tjejer är sugna på att spela 9-manna nästa år, men laget kommer förmodligen behöva tränarhjälp. Funderar på ett samarbete med F04.
 2. F04: har 4 st ledare som tränar 14 tjejer. Har varit med i avancerad grupp i år, vilket har gått bra. Matcherna har varit roligare i år jämfört med förra året. Startar vinterträning i november. Funderar tillsammans med F0102 på något slags samarbete.
 3. F0506: när säsongen 2015 började hade laget 18 st spelare, nu kanske 9 st. De flesta 05:or har hoppat av. Svårt att veta vad alla spelare vill till våren. En intresseförfrågan inför nästa säsong ska gå ut och kallelse till föräldramöte. Klart är dock att 3 tränare och lagförälder inte fortsätter. Matcherna har gått blandat, det har varit svårt att få ihop tillräckligt många spelare till match, så både 04:or och killar har lånats in vid behov.
 4. PF0708: 21 spelare, både tjejer och killar, 07:or och 08:or. 4 tränare som planerar att fortsätta. Vill fortsätta blandat som intresset ser ut nu, men en fråga väcks om 06:or kan vara med.
 5. P0304: 19 spelare vid säsongsslut, har fått förstärkning från både Bälinge och UIF. Serien har gått sådär. Går upp i 9-manna nästa år. Ska vara med i 9-mannacup i Stockholm helgen v 41. Inomhusträning i vinter. Laget har bra träningsnärvaro, och Albin Widerholm är tillbaka som tränare. Laget önskar få en större kännedom om herrlagen, för att spelarna ska få en "målbild" och inte bara försvinna till andra lag när de växer upp.
 6. P0506: har ca 10 spelare, lånas ibland 04:or. Serien har gått sådär. Brian slutar som tränare, så ny huvudtränare behövs. Jonny och Per är kvar, ett föräldraengagemang finns, men i dagsläget ingen som vill ta huvudtränaransvar.
 7. PF 09: ca 17 st barn har ägnat sig åt fotbollslek under säsongen. En förälder huvudansvarig, övriga deltar enligt rullande schema.
6. Bollförrådet: ALLA måste ansvara för ordningen där! Ett förslag är att varje lag får en tid de ansvarar för förrådet, ca 3 veckor i taget, för att det ska skötas bättre. Västar behöver inventeras, antal hela, storlekar etc. 2016 ska en fläkt sättas in i förrådet.
7. Material: Önskemål mailas som vanligt till Robert. 5:or-bollar behövs, liksom matchbollar. Ett förslag är att ha olika färg på näten, eller bollarna, för att lättare hålla i sär storlekarna.
8. Övriga frågor: nycklarna till bollförrådet fungerar sådär. Cattis har bett om att låsen ska bytas ut, men det är inte prioriterat just nu. Ombyggnaden av

omklädningsrummen i slutet av sommaren visste få om. Det ställde till det en del för lagen, framför allt under matcher, att de inte visste och kunde planera efter detta, t ex meddela motståndarlagerna.

9. Mötet avslutas

Sekreterare: Jennie Zetterberg